
Jak powinny funkcjonować Lasy Państwowe?

Dodano: 03.09.2014

Na ten temat modelu funkcjonowania LP wypowiada się prof. dr hab. Jerzy Hausner - kierownik
Katedry Gospodarki i Administracji Publicznej Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie.

Według profesora Hausnera LP powinny stać się korporacją prawa publicznego, dzięki czemu, to co
dobrze działa, może nie zostać popsute.
Dodatkowo profesor Hausner wypowiada się w temacie dopłat do gospodarki leśnej.
Cały  wywiad  z  profesorem można  przeczytać  w  najnowszym numerze  "Głosu  Lasu"  -  gazecie
wydawanej przez Lasy Państwowe.
Głos Lasu jest do pobrania w internecie pod linkiem.
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Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.

http://www.lasy.gov.pl/informacje/glos-lasu/wydania-archiwalne/numery-wydane-w-2014-r/glos-lasy-7-8-2014

